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Styremøte med Vibeke 

- Fadderordning- må få beskjed innen neste uke 

- Den gamle kantinen- mulig oppholdsrom for elevlag? 

- Elevrådsmøte sjeldnere, en til to ganger i måneden? 

- Grønn Katta, resirkulering av papp 

- Alle styremedlemmer skal få direkte mail fra ledelsen 


